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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki a felelős azért, hogy a NÉBIH Fajtakitermesztő 
Állomásán az OECD által kötelezően előírt posztkontrol vizsgálatokat nem végzik el?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Évek  óta  egyre  rosszabb  képet  mutat  a  NÉBIH  Fajtakitermesztő  Állomása  Monorierdőn.  A
posztkontrol parcellák szakmai szemmel nézve teljesen értékelhetetlenek. Idén június közepéig nem
volt földben a legnagyobb tételt képező hibridkukorica vetőmag. Így kijelenthető, hogy idén nem
lesznek értékelhető eredmények. Ez a trehányság elképesztő. A vizsgálatok hiányában az OECD
megszüntetheti  Magyarország tagságát. A tagság elveszítése a vetőmagágazat azonnali  bedőlését
eredményezi.  Amennyiben  mégis  kiállításra  kerül  egy  hatósági  bizonyítvány  a  vizsgálat
értékelhetőségének  hiányában,  akkor  ez  büntetőjogi  kategória.  Az  eredménytelen  vizsgálatok  a
reklamációk kivizsgálásának a lehetőségét veszi el, pont azt a feladatot, amiért ezt a rendszert az
OECD megalkotta. Egyes információk szerint, az ország több pontján a meghiúsult vizsgálatokat a
NÉBIH  az  elmúlt  években  ugyanúgy  kiszámlázta,  mintha  sikeresen  megtörtént  volna  a
kitermesztés.  Megítélésünk szerint  a  partner  megbízása  a  sikeres  vizsgálatra  vonatkozik,  ennek
elmaradása esetén a NÉBIH számlázása jogszabályellenes, ha pedig tényleg történt ilyen, akkor ez a
szakemberhiánynak is erősen betudható, amelyért egyenesen Önök a felelősek.

Mindezek  alapján  kérdezzük  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  miként  kívánnak  tenni  a  fent
említett problémakör ellen?

Várjuk érdemi válaszát!

Budapest, 2019. július 10.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor és Magyar Zoltán
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